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U Bakru, 2I.VELJA1E 2017.9.

Zapisnik
s 29.siednice Gradskog vijeia Grada Bakra odrLane u PONEDJELJAK.2}.VELJA1E 2017.s. s
poeefuom u 17,00 sati.

Nazocni:
Milan Roneevie - predsjednik Gradskog vijeca ;

Viieenici: Dubravko Beretin, Alen Hoic, Tamara KojiC, Mate Lucic, JurajMalnar, Mladen MavriC, Branka
Miloievic, SaSa Pave5ic, Kristina Podnar, Jasna Granic Ranic, Bruno Sirofli, Maja Sepac RoZic, Zatko
Vukelic.

lzotan:
Mario Srrotil - opravdano.

Ostalinazocni:
Tomislav Karic, gradona\elnik,
lvna Kauzlaric, procelnica Ureda Grada,
Zvonka Mardelia, proCelnica Upravnog odjela za opce, pravne pos/ove i lokatnu samoupravu,
Davor Skoiilic , pro\elnik Upravnog odjela za urbanizam, komunalnisustay i ekologiju,
Zdravko BoZieevic, predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja,
Mitovan Cop, predsjednik Odbora za gospodarstvo, razvoj, proraeun ifinancije,

Predsjednik Gradskog vijeca otvara 29.sjednicu za koju predlaZe slijedeCi:

Dnevni red

1. Verifikacija zapisnika 2S.sjednice Gradskog vijeea;
2. Vijeenicki sat;
3. Donoienje Odluke o izmjeni Odluke o izradi lll. izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja
Grada Bakra;
4. Dono5enje Odluke o prihvatu darovanja vl.ika iskopa mineralne sirovine tehnieko-gradevnog
kamena od Republike Hruatske;
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P_o provedenom glasovanju utvrdujese da1'e dnevnired pihvacen jednog/asno.
Predsiednik Gradskog v'tieca uvodno napominje da je sjeonica sukladno clanku 74, iTs. poslovnika
sazvana po httnom postupku,
Takoder napominie da i9 tliigcnicima neposredno na sjednicu dostavljeno misljenje Odbora za
statutarno pravna pitanja i )dbora za komunatije, proitorno ptaniranje i ekologiju.'

4d.1.

Utvrduie se da ie zapisnik 2S,siednice Gradskog vijeCa prihvacen bez primjedbijednoglasno.

4d.2.

VIJECMAK SAT

Vijetnik Bruno Sirotie -
1'Hotel Jadran u Bakru prodan ie prema informacijama iz tiska u trecem pokulaju za iznos od 2,1
miliiuna kuna. Viiecnika stoga zanima tko je hotel kupio ije li gradonaeenix imi informacije o
planovima za njegovu obnovu?
2. Drugo pitanje odnosi se na
koja povezuje Grad Rijeku iG Pruga

d_odUelrla k 8,5 milijuna € bespovratnih sredstava, Bakar,

\ii9ka' )pcina Matulii i eGL. Ostaie 15%, pa vijeCnika zanima s koliko sredstava bi participirao Grad
Bakar, te kada se moZe olekivati reatizac'tja ovog projekta?

Odgovor gradonacelnik Tomislav Klari| -
1.U ehnku u Novom listu a i u prethodnim flancima mogto se proeftafi problematiku samog hotela,
dakle stecai, zaposlenici bez plaCe, hotel zafuoren. Od prethodno procilenlene vr'tjednostisa svrrn
dugovaniima , nakon trece sudske draZbe doiao ie do ove c'tiene po kojojle'rui[en . firt*a koja je hotel
kupila, vi5e se bavi arhitekturom i proiektiraniem. Ono ilto je sigurno 1e to aa je u prostoriom planu
zacrtana turisticko-ugosfrfel1ska, hotelska namjena, tako da cemo pratiti sttuac'tju. Takoder znamto i da
kupac ioS treba platiti tai iznos da bi konacno poslao vlasnik, a tek onda ce ici na iealizaciju svojih daljnjih
planova' Poznatoie daie uzetkredit2,6 miliiunakuna , hotetietrebao seruisiratitajnovac koji 1e potroien
za potrebe Koksare a ne Hotela. Radivracania kredita n'tie imao dovotjno likvidnih sredsfavi za isplatu
placa zaposlenicima i svoiih re1iiskih troSkova, pa se dogodito to da je u1ao u stecaj. Ono Sfo nas sadioS
oeekuie, po pitanju ostataka Koksare, itu smo intenzivno u kontaktima s novo osnovanim ministarstvom,
ie da Grad Bakar dobiie plato Koksare ,tih 100 tisuCa kvadrata, upravnu zgradu i sav onaj prostor koji
nas interesira kako bi se na ovom prostora konacno poceto raditi ono Sto je od interesa upravo.za gradan-e
Bakra.

2.Sfo se ilee ravnilarske pruge vjerojatno ste informiraniiz ctanka u Novom listu , a radi se o strateskom
proiektu . ?sobno ie bio nazoian na sastanku u VtadiRH ,proS/e godine u mjesecu rujnu, kad je donijeta
odluka da ce ovo biti strateiki projekt. S fim u svezi osigurana su sredsfya od silrane EtJ za simo
proiektiranie, a kasn'tje i za realizaciju u tom iznosu. JoS uvijek nisu definirani , niti potpisani bito kakvi
ugovoris osnova obveze Grada Bakra. Ovo je neSto Sfo 1upanija ptanira da bi to tako trebato biti, no to
cemo iof vidieti , uglavnom od ukupne investicije tu bi bito tih 0,75%, dio kojise odnosl na samo Sfrtlevo
i dio kolosjeka.
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Vijefnica Branka Milojevif -

U Veberovoiulici kod kbr, 152, - 153. , postoji pjesaiki pr'tjelaz kojije imao smisao i svrhu dok je tamo
bila ambulanta. Priielaz se redovito obnavlia, a sye bi bito u redu da policija revno ne ka1njava, Eak ina
dnevnoibazi , pa i automobile koji su udalieni 3- 5 metara od ovog prijetaza. Misti kako ovaj prijetaz vise
nema smisla niti svrhe , pa moli da se utvrdi njegova opravdanost ?

Odgovor Protelnik Davor Skoeifie -

Napominie kako se radi o nerazvrstanoj cesti, pijelaz je bio ucrtan radi ambulante i tu je radi
komunikacije. vidjetiaemo je lipostojikakva druga opc'tja ition idatje mora ostati?

S obzirom da vise nema pitanja, predsjednik Gradskog vijeca zaktjueuje vijeenieki sat.

4d.3.
Uvodno obrazloZenie prijedloga Odluke , koje je vijeCnicima dostavljeno pismeno putem e-maila, dao je
g r adon atel nik T o misl av Kl aric.

Po obrazlo1enju u daljnjojraspravisudjelovalisu vijeenici SaSa Paveilie, Bruno Sirotic, Mate Lulic, a
odgovore na postavljene upite dao je gradonacelnikTomistav Ktarie i proeetnik Davor Skocifie .

Nakon obrazloZenia i rasprave, prijedlog )dluke daje se na glasovanje, fe se ufurduje da je jednoglasno
donijeta

Odluka o izmjeni Odluke o izradi lll. izmjena i dopuna
Prostornog plana uredenja Grada Bakra

4d.4.
Gradonacelnik Tomislav Klaric dao je uvodno obrazloi.enje predlo\ene toi,ke dnevnog reda.

Nakon obrazlo1enja i krace rasprave, te provedenog glasovanja utvrduje se da je jednogtasno donijeta

Odluke o prihvatu darovanja viSka iskopa mineralne sirovine
tehnitko-gradevnog kamena od Republike H ruatske

Napomena: tonski zapis sjednice pohranjen je u Uredu Grada.


